
Finansudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 1. juni 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

Aktstk. 88
Orienterende aktstykke om at der ikke vil være fuld dækning af omkostninger-
ne til sagsbehandling af ansøgninger om erhvervs- og studieopholdstilladelser
på det gebyrfinansierede område
Af beskæftigelsesministeren (Mette Frederiksen)

§ 17 Spørgsmål 2
Er beskæftigelsesministeren med den gældende lovgivning juridisk forpligtiget
til at have fuld omkostningsdækning af dette område?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Jensen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Jensen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Marianne Jelved
formand
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